
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 26/11/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 

 

 

ΘΕΜΑ : «Σταμάτησε η χορήγηση χημειοθεραπευτικών φαρμάκων σε 
καρκινοπαθείς στο Γ. Ν. Πύργου» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Σταμάτησε, όπως μας ενημέρωσαν καρκινοπαθείς του Πύργου, η χορήγηση 

χημειοθεραπευτικών φαρμάκων σε καρκινοπαθείς της Ουρολογικής Νοσηλευτικής 

Μονάδας Πύργου. Το προσωπικό της προηγούμενης κλινικής τους παρείχε την 

απαιτούμενη φροντίδα, περιορίζοντας σε μεγάλο βαθμό την ταλαιπωρία των ανθρώπων 

αυτών. Πλέον, οι ασθενείς αναγκάζονται, εν μέσω πανδημίας του ιού «Covid, 19» να 

μεταβαίνουν σε νοσοκομεία εκτός του Νομού για τη θεραπεία τους, με όποια  

ταλαιπωρία και εξουθένωση συνεπάγεται για τους ίδιους. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεσθε να δώσετε λύση στο ανωτέρω πρόβλημα που αντιμετωπίζουν οι 

καρκινοπαθείς της περιοχής του Πύργου, ώστε να πάψουν να ταλαιπωρούνται και να 

μπορούν να ολοκληρώνουν την εκάστοτε θεραπεία τους, επισκεπτόμενοι την ως άνω 

αρμόδια κλινική της πόλης τους; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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